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Supermarket                                                                سوپرمارکت 
I want to buy a car.                                                    میخوام یه ماشین بخرم 
Your car                                                                         ماشین تو 
Where's your house?                                                         خونتون کجاست؟  
I have a car.                                                              ن یه ماشین دارم   م  
Do you have tea?                                                      آیا یه چای داری؟ 
We don't have a house.                                            ما خونه نداریم  
Is your son home?  آیا پسرتون منزله  ؟                                                   
But                                                                                   ( اما ) ولی 
But not today                                                               ولی امروز نه 
We have three cars.           ما سه تا ماشین داریم                                       
We have four sons.                                                  ما چهار تا پسر داریم 
Excuse me, sir. Where is the mall?                  ببخشید آقا ، پاساژ کجاست؟ 
Excuse me, ma'am. Are you from Iran?   آیا شما اهل ایران هستید؟        ببخشید خانم  ،  
_______________________________  
 
 
It's very far.                                                                  خیلی دوره 
It's not very far.                                                           خیلی دور نیست 
Do you want to drink something?      میخوای یه چیزی بنوشی؟                
No, thanks.                                                                  نه   مرسی 
No, thank you. I'm fine.  
 
Yes, please.                                               ًآره لطفا                  
Yes, some Coke, please.                                      ًآره کمی کوکا لطفا 
or some Pepsi                                                             یا کمی پپسی 
one Coke                                                         یک کوکا               
 
two Pepsis                                                                    دو تا پپسی 
I want to drink some soda.                                    من میخوام کمی نوشابه بنوشم 
me too                                                                             منم 
 
a restaurant                                                                 یه رستوران 
a Persian restaurant                                                یه رستوران ایرانی 
the Persian restaurant                                            رستوران ایرانیه 
The Persian restaurant is very far.                   رستوران ایرانیه خیلی دوره 
The Persian restaurant's very far.  
from here                                          از اینجا                              
The Persian restaurant is very far from here.      رستوران ایرانیه از اینجا خیلی دوره 
 
We're at the restaurant now.                               ( مشخص ) ما الان در رستورانیم 
Where are you?                        شما کجایید ؟                                  
We're at a restaurant, too.                                    ما هم در یه رستورانیم 
I don't want to drink anything.                              من نمیخوام چیزی بنوشم 
Two Pepsis, please                    ًدو تا پپسی لطفا                               
 
I know a Persian restaurant.                                من یه رستوران ایرانی میشناسم 
Where's the Persian restaurant?                       رستوران ایرانیه کجاست؟ 
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Where is it?                                                          کجاست؟ 
 
It's not very far from here.                             از اینجا خیلی دور نیست 
Two coffees                                                         دو تا قهوه 
Two restaurants    دو تا رستوران                                             
I know two Persian restaurants.                 من دو تا رستوران ایرانی میشناسم 
 
Do you live in Iran?                                           آیا شما در ایران زندگی میکنید؟ 
Yes, I live there. ی میکنم                                                آره من اونجا زندگ  
What do you do there?                                              اونجا چکار میکنید؟  
 
I have a restaurant.                                          من یه رستوران دارم 
I have.                  من دارم                                                   
You have.                                                            ( شما داری ) تو داری  
 
Do you speak English?                                  آیا تو انگلیسی صحبت میکنی؟ 
Do you have tea?                                             آیا تو چای داری؟ 
Yes, I have some tea.                                     آره ،  کمی چای دارم 
We have some tea.                                          ما کمی چای داریم 
 
Can we go to the mall?  به پاساژ؟                                 آیا میتونیم بریم  
not today                                                               امروز نه 
Yes, but not today.                                           آره ،  ولی امروز نه 
but not today                         ولی امروز نه                               
but                                                                           ( اما ) ولی 
not now                                                                  الان نه 
but not now                                                          ولی الان نه 
 
I want to drink something.                             من میخوام یه چیزی بنوشم 
but not coffee                                                      ولی قهوه نه 
Do you want Pepsi or Coke?                       پپسی میخوای یا کوکا؟ 
I want two Pepsis and one Coke.              من دو تا پپسی میخوام و یک کوکا 
I want to buy some tea.                                   من میخوام کمی چای بخرم 
Where do you want to buy some tea? ری؟         کجا میخوای کمی چای بخ  
 
at a supermarket                                               در یه  سوپرمارکت 
I'm going to the supermarket now.           ( مشخص ) الان دارم میرم به سوپرمارکت 
Store                                                                     فروشگاه   
Mall                                                                          پاساژ 
The supermarket is very far.                        سوپرمارکته خیلی دوره 
 
But you have a car. ( عملا یه ماشین )                                  ولی تو ماشین داری         
car                                                                            ماشین 
a car                                                                        یه ماشین 
two Pepsis                                                            دو تا پپسی 
two cars                                                                 دو تا ماشین 
We have two cars.                                            ما دو تا ماشین داریم 
But you have one car.                                    ولی شما یک ماشین دارید 
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Do you have a car?   ( عملا یه ماشین )ماشین داری؟                                         
 
Yes, I have a car.                                               آره ماشین دارم  
 
I have a house, too.                                         من یه خونه هم دارم 
house                                                                      خونه 
I have one house and two cars.                 من یک خونه و دو تا ماشین دارم 
We have a house.                                            ما یه خونه داریم 
Do you have a house? ونه داری؟                                  خ  
Yes, I have a house.                                        آره خونه دارم 
 
Where's your house?                                      خونَتون کجاست؟ 
Your house                               ( خونه  شماها ) خونه شما                            
Your car                                                                 ماشین تو 
 
Where's Farhad?                                             فرهاد کجاست؟ 
Where's your car?                                          ماشینت کجاست؟   
It's there.                                                               اونجاست 
 
Your house is here.                                         خونه شما اینجاست 
 

  حالا با عوض کردن جای  فعل و فاعل  بپرسید "   آیا خونه شما اینجاست ؟
 
Is your house here?                                         آیا خونه شما اینجاست؟ 
 
No, it's not here.                                                 نه اینجا نیست 
Yes, it's here.                                                      آره اینجاست 
Is it here or there?                                             اینجاست یا اونجا ؟ 
It's not here.                                                         اینجا نیست 
 
I want to buy a car.                                            من میخوام  ماشین بخرم 
but not now  ولی الان نه                                                         
We don't want.                                                    ما نمیخوایم 
We don't want to buy a house.                    ما نمیخوایم خونه بخریم 
We don't want to buy a house now. م خونه بخریم         ما حالا نمیخوای  
 
Shadi, where's your house?                        شادی خونت کجاست؟ 
It's there.                                                               اونجاست 
I want to drink something.                             من میخوام یه چیزی بنوشم 
What do you want to drink?                          چی میخوای بنوشی؟ 
 
 

 در اینجا داشتن ،  عملا  معنی صرف کردن یا میل کردن میده .
  

What do you want to have?                          چی میخوای داشته باشی؟ 
 
Tea or coffee?                                                    چای یا قهوه ؟ 
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I'm fine.                                                                              خوبم 
Tea's fine.                                                                         چای خوبه 
Do you want coffee or tea?                                          قهوه میخوای یا چای؟                          
Coffee's fine.                                                                    قهوه خوبه 
 
I want to go to the supermarket.                             ( مشخص ) میخوام برم به سوپرمارکت 
when?                                                                                  ی ؟ک 
today                                                                                    امروز 
 
We want to go to Florida today.                               ما میخوایم امروز بریم به فلوریدا 
to Iran                                                                                  به ایران 
to a supermarket                                     به یه  سوپرمارکت                        
What do you want to do?                                            چکار میخوای بکنی؟ 
I want to go to a restaurant. رستوران یه به برم میخوام                                      
where? کجا؟                                                                                
to a restaurant رستوران  یه به                                                                 
to a Persian restaurant ایرانی رستوران یه به                                                
 
I want to buy something at a supermarket.         میخوام  یه  چیزی  تو یه ( در یک )  سوپرمارکت بخرم 
Where do you buy your tea?                                     چاییتو کجا میخری؟ 
at a supermarket                               در یه  سوپرمارکت                              
Where are you from?                                                   ( از کجایی؟ ) اهل کجایی؟ 
Where do you buy tea from?                                     چای از کجا میخری؟ 
from the store                            از مغازه                                       
at the store                                                                        در مغازه 
 
Can I buy something, too?                                         آیا منم میتونم یه چیزی بخرم  ؟ 
No, you can't. ونی                                                                  نه  ،  نمیت  
Yes, you can.                                                                   آره ،  میتونی 
 
 
 
 مکالمه                                    
_____________________________________  
 
 

چی میخوای بنوشی؟  جیم ،  
A: Jim, what do you want to drink?  
 
 نمیدونم .  چی دارید؟ 
B: I don't know. What do you have?  
 
 من چای دارم ،  قهوه  و کوکاکولا 
A: I have tea, coffee, and Coke.  
 
 چای خوبه ،  اما قهوه بهتره . کمی قهوه میخوام .
B: Tea's fine, but coffee's better. I want some coffee.  
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 جیم ،  کی میخوای ماشین بخری؟ 
A: Jim, when do you want to buy a car?  
 
 نمیدونم. 
B: I don't know.  
 
 خونَتون کجاست؟  خونتَون  از اینجا خیلی دوره ؟ 
A: Where's your house? Is your house very far from here?  
 
 نه ،  از اینجا خیلی دور نیست.  سارا ،  مینا رو میشناسی؟ 
B: No, it's not very far from here. Sarah, do you know Mina?  
 
 آره ،  مینا رو میشناسم. 
A: Yes, I know Mina.  
 
 مینا اهل کجاست؟ 
B: Where's Mina from?  
 
 فکر کنم مینا اهل ایرانه . 
A: I think Mina's from Iran.  
 
 من میخوام  الان  برم به یه  سوپرمارکت. میخوام یه چیزی بخرم. 
B: I want to go to a supermarket now. I want to buy something.  
 
 الان داری میری؟ 
A: Are you going now?  
 
 آره ،  الان  دارم میرم  .  متشکرم سارا.
B: Yes, I'm going now. Thank you, Sarah.  
 
 خواهش میکنم جیم .  بای.
A: You're welcome Jim. Goodbye.  
 
 بای  سارا. 
B: Goodbye, Sarah.  
_____________________________________  
 
 
We have a house in Iran.                                   ما یه خونه تو ایران داریم 
Do you have a car, too?                                      ماشین هم دارید؟ 
 
We have three cars.                                             ما سه تا ماشین داریم 
three                                                                            سه 
three cars                                                                  سه تا ماشین 
We have three cars.                                             ما سه تا ماشین داریم 
But you have two cars.                                       ولی شما دو تا ماشین دارید 
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three                                                                            سه 
four                                                                               چهار 
one                                                                               یک 
two                                                                               دو 
Three سه                                                                               
four                                                                               چهار 
 
I have four sons.                                                    ( منظور فرزند پسر )  من چهار تا پسر دارم 
son                                                                               پسر 
your son                                             پسر تون                         
We have three sons.                                           ما سه تا پسر داریم 
But we have one son.                                         ولی ما یک پسر داریم 
 
Where's your son?   پسرتون کجاست؟                                             
Is your son home?                                                آیا پسرت منزله؟ 
I don't know.                                                             نمیدونم 
 
Where's the mall?                                                 پاساژ کجاست؟ 
Excuse me                                                                ببخشید 
Excuse me. Where's the mall?                       ببخشید پاساژ کجاست؟ 
The mall's there.                                                    پاساژ اونجاست 
The mall is there.  
thank you                                                                   متشکرم 
You're welcome.                                                   ( جواب تشکر ) خواهش میکنم 
 
Excuse me. Where are you from?                 ببخشید شما اهل کجا هستید؟ 
Excuse me. Are you from Iran?                      ببخشید آیا شما اهل ایران هستید؟ 
No, I'm not from Iran.                                           نه ،  من اهل ایران نیستم 
 
Excuse me. Are you Omid?                             ببخشید  شما امید هستید؟ 
No, I'm Ali. ، من علی هستم                                                                نه  
Is Omid home?                                                       آیا امید منزله؟ 
No, Omid's not home.                                         نه،  امید منزل نیست 
 
sir        آقا                                                                           
Hello, sir.                                                                  سلام آقا 
Excuse me, sir.                                                      ببخشید آقا 
Is the Persian restaurant here?                      آیا رستوران ایرانیه اینجاست؟ 
Excuse me, sir. Is the Persian restaurant here?     ببخشید آقا آیا رستوران ایرانیه اینجاست؟ 
I don't know.                                                             نمیدونم 
Yes, it's here.                                                          بله  اینجاست 
No, it's there.                                                           نه  اونجاست 
 
ma'am                                                                         خانم 
 

برای یک خانم متاهل ، مسن تر   و یا  برای احترام استفاده میشه     ma'am معمولا  کلمه      
 
No, ma'am.                                                              نه  خانم 
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Hello, ma'am.                                                         سلام  خانم 
Excuse me, ma'am. Are you from Canada?         ببخشید  خانم  آیا شما اهل کانادا هستید؟ 
 
No, sir. I'm from Iran.                                           نه آقا من اهل ایرانم 
me too                                                       ( منم همینطور )  منم                  
 
_________________________ 
 
But  
We have.  
Hello, sir.  
Hello, ma'am.  
Excuse me  
Three  
Four  
____________________  
 
 
I have three sons.                                                 من سه تا پسر دارم 
Your son’s                 پسراتون                                                
Do your sons live in Iran?                                  آیا پسراتون  تو ایران زندگی میکنند؟ 
 
Do you want to go to a supermarket?          آیا میخوای بری به یه سوپرمارکت؟ 
Yes, but not now.                                                  آره ،  ولی الان نه 
but not today                                                            ولی  امروز نه 
 
Do you want to drink something?                  چیزی میخوای بنوشی؟ 
No, I don't want anything. Thanks.               نه چیزی نمیخوام  ، مرسی  
Yes, some tea, please.                                       ًبله ،  کمی چای لطفا 
or some coffee                                                        یا کمی قهوه 
 
I have some Coke, too.      کمی کوکا هم دارم                                 
Tea's fine.                                                                 چای خوبه 
Where's your house?                                          خونتَ کجاست؟ 
It's far.                                                   دوره                      
It's not far.                                                                 دور نیست 
 
The supermarket  is not far from here.              سوپرمارکته از اینجا دور نیست 
I think it's very far.                     من فکر میکنم خیلی دوره                             
 
I don't want to drink anything now.                 الان نمیخوام  چیزی بنوشم 
Three                                                                           سه 
Four                                                          چهار                    
Do you have a car?                                              ماشین داری؟ 
No, I don't have a car. And you?                    نه ماشین ندارم . شما چطور ؟ 
We have two cars.                                            ما دوتا ماشین داریم     
 
 
 


